

Title (en)

Dispenser for sheets from a roll

Title (de)

Ausgabevorrichtung für Blätter von einer Rolle

Title (fr)

Distributeur de feuilles d'un produit conditionné en rouleau

Publication

EP 0876982 A1 19981111 (FR)

Application

EP 98401102 A 19980506

Priority

FR 9705658 A 19970507

Abstract (en)

The dispenser comprises a housing (1) to receive a roll of a material, especially plastics film, on a cardboard tube, a cover (3) and an outlet slit (6). The front of the housing has a groove (10) for a blade (9) on a slider (8) to cut off the required length of the sheet material. The front surface (14a) of the housing, at least between the outlet slit and a point (20) immediately above the blade slot, has anti-adhesion properties in relation to the film material being dispensed. This is achieved by incorporating a covering strip (11) coated e.g. with a solid lubricant such as molybdenum disulphide or PTFE.

Abstract (fr)

Le distributeur comprend un boîtier (1) avec des moyens de support permettant le déroulement du rouleau, une fente de distribution (6) et un outil de coupe (8, 9) monté coulissant dans une gorge longitudinale (10) de la paroi frontale (2b) du boîtier. Une partie au moins de la surface extérieure (14a) de la paroi frontale comprise entre la fente de distribution (6) et ladite gorge (10) possède des propriétés d'anti-adhérence à l'égard des films plastique. Application notamment aux distributeurs-dérouleurs de films plastique. <IMAGE>

IPC 1-7

B65H 35/00

IPC 8 full level

B65H 35/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 35/0006 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5383590 A 19950124 - HO HSIU-HUI [TW]
- [A] US 4779780 A 19881025 - SCHARF JAMES E [CA]
- [A] US 5440961 A 19950815 - LUCAS JR EARL S [US], et al
- [A] EP 0351196 A1 19900117 - LEVENE LTD WILLIAM [GB]
- [A] US 4666072 A 19870519 - MCCARTER JAMES T [US]
- [A] DE 3823335 A1 19900315 - WULF & CO EMSA WERK [DE]

Cited by

EP1184319A3

Designated contracting state (EPC)

BE DE NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0876982 A1 19981111; FR 2763058 A1 19981113; FR 2763058 B1 19990709

DOCDB simple family (application)

EP 98401102 A 19980506; FR 9705658 A 19970507